



Alexander von Humboldt
Stiftung / Foundation

Alexander von Humboldt-Stiftung · Jean-Paul-Str. 12 · D-53173 Bonn

Dr. Pushpendra Kumar
House No.1113, Gali No. 15
Gurgoan
Haryana
122001
INDIEN

Der Präsident

Ansprechpartnerin:
Mirjam Hamana
Tel.: +49 228 833-425
Fax: +49 228 833-175
E-Mail: Mirjam.Hamana@avh.de

Unser Zeichen:
Ref 3.5 - IND - 12/1325 - HFST-P

Datum: 11.05.2020

Sehr geehrter Herr Dr. Kumar,

ich freue mich, Ihnen mitteilen zu können, dass Ihre Bewerbung um ein Forschungsstipendium der Alexander von Humboldt-Stiftung Erfolg hatte. In Anerkennung Ihrer bisherigen wissenschaftlichen Arbeiten hat der Auswahlausschuss Ihnen ein

Humboldt-Forschungsstipendium für Postdoktoranden

für die Dauer von **24 Monaten** verliehen. Die Höhe des Forschungsstipendiums beträgt monatlich **2.670 EUR**.

Zur Verbesserung Ihrer deutschen Sprachkenntnisse wurde Ihnen außerdem ein Sprachstipendium von **2 Monaten** für den Besuch eines Deutschkurses an einem Sprachinstitut in Deutschland bewilligt. Für den Beginn des Sprachkurses ist der **07. September 2020** vorgesehen. Das Forschungsstipendium kann erst **nach** Teilnahme an dem Sprachkurs in Anspruch genommen werden. Deshalb ist der Beginn des Forschungsstipendiums auf den **01. November 2020** festgelegt worden.

Die "Richtlinien und Hinweise für Forschungsstipendiatinnen und Forschungsstipendiaten" sind Bestandteil der Stipendienverleihung.

Bitte teilen Sie dem Sekretariat der Alexander von Humboldt-Stiftung auf der beiliegenden Annahmeerklärung innerhalb von vier Wochen nach Erhalt dieses Schreibens mit, ob Sie das Forschungsstipendium und das Sprachstipendium zu dem angegebenen Termin annehmen.

Zur Verleihung des Forschungsstipendiums der Alexander von Humboldt-Stiftung gratuliere ich Ihnen herzlich.

Mit freundlichen Grüßen
Ihr

Prof. Dr. Hans-Christian Pape



Alexander von Humboldt
Stiftung / Foundation

Alexander von Humboldt-Stiftung · Jean-Paul-Str. 12 · D-53173 Bonn

Dr. Pushpendra Kumar
House No.1113, Gali No. 15
Gurgoan
Haryana
122001
INDIEN

Der Präsident

Ansprechpartnerin:
Mirjam Hamana
Tel.: +49 228 833-425
Fax: +49 228 833-175
E-Mail: Mirjam.Hamana@avh.de

Unser Zeichen:
Ref 3.5 - IND - 12/1325 - HFST-P

Datum: 11.05.2020

TRANSLATION

Dear Dr. Kumar,

I am pleased to inform you that your application for a research fellowship from the Alexander von Humboldt Foundation has been successful. In recognition of your previous scientific work you have been awarded a

Humboldt Research Fellowship for Postdoctoral Researchers

by the Selection Committee for a period of **24 months**. The monthly amount of your fellowship is **EUR 2,670**.

In order to improve your knowledge of German, you have also been awarded a scholarship to attend a German language course at one of the language institutes in Germany for a period of **2 months**. Your language course is scheduled to start on **07 September 2020**. The research fellowship can start only **after** completion of the German language course. Therefore, your research fellowship is scheduled to begin on **01 November 2020**.

The "Guidelines and Information for Research Fellows" are a constituent part of this fellowship award.

Please inform the Alexander von Humboldt Foundation whether you accept the research fellowship and the language scholarship for the dates indicated above by returning the enclosed acceptance form within **4 weeks** of receipt of these documents.

I would like to congratulate you on being awarded a research fellowship from the Alexander von Humboldt Foundation.

Yours sincerely,

signed

Prof. Dr. Hans-Christian Pape